
Ulvilan seuraparlamentti 24.11.2022 klo 18.30  

  

Läsnä: Johanna Haikonen, Julius Palonen, Minna Vepsä, Jouni Lahtinen, Pekka Tuori, Vesa Anttila, Manu 

Rantamäki, Jari Holmberg, Markku Nevala.  

  

Pöytäkirjan liitteet ovat pyydettäessä nähtävillä vapaa-aikapalveluiden toimistosta.  

  

  

1§ Kokouksen avaus  

 Puheenjohtaja Pekka Tuori avasi kokouksen klo 18.29  

  

2§ Rajattomasti liikuntaa-koulutusohjelma kunnille ja seuroille. Esittelijänä Jurkka Virtala, Länsi-Suomen 

LiiKu ry. LiiKu ry:n Jurkka Virtala esitteli seuraparlamentille Rajattomasti liikuntaa-koulutusohjelman, joka 

tarkoittaa sitä, että Länsi-Suomen LiiKun järjestämät liikuntakoulutukset ovat seuroille maksuttomia v. 

2023. Koulutuksia voi olla myös Lounais-Suomen järjestämänä ja niihinkin ulvilalaiset seurat voivat 

ilmoittautua maksutta mukaan. ( Liite Jurkka Virtalan esitys )  

  

3§ Liikuntapaikkarakentaminen Ulvilassa 2023 – 2024.   

  

Nevala esitteli v. 2023 ehdotetut investointisuunnitelmat liikunnan osalta: Mynsterin kentän pinnoite 

uusitaan v. 2023, valaistus kunnostetaan LED-valoihin ja vanhaa kenttäpinnoitetta käytetään 1 kentällä 

uudelleen pinnoitettuna Ulvilan keskustaajaman alueella. Kaavailussa on vahvasti mukana Kaskelotin 

hiekkakenttä, koska kenttäpohja voi mahdollistaa uudelleen pinnoituksen ilman suurien maansiirtotöiden 

tekoa. Silloin kokonaisbudjetti mahdollisesti riittää investointiohjelmaan merkityn 250.000 € ja 

Karhuseudun mahdollisesti myöntämän 90.000 € kanssa kokonaiskustannusten kattamiseen.  

  

Skeittiparkin laajennus oli merkitty vuoden 2024 investointiohjelmaan ja jos se mahdollisesti aikaistuu 

vuodelle 2023 niin kirjaston pysäköintialueesta saadaan lisätilaa laajennukselle.   

  

Liikuntapalvelut on alustavasti tiedustellut kahdelta Padel-firmalta kiinnostusta toiminnan käynnistämiseksi 

Ulvilan alueella. Firmoja on kehotettu ottamaan yhteyttä kaupunginjohtajaan, jos heitä kiinnostaa 

liiketoiminnan aloittaminen Ulvilassa. Toiminta-ajatuksena on se, että kaupunki osoittaa ja vuokraa 

yrittäjälle maa-alueen ja yrittäjä rakennuttaa kentän tai kentät sekä hoitaa kunnossapidon sekä saa toiminnan 

tuotot itselleen.  

  

Friitala-Talo Oy:n kanssa on keskusteltu liikuntasalin kokoaikaisesta vuokrauksesta. Tämä on ajankohtaista 

sitten, kun halliyhtiö mahdollisesti peruskorjaa pukuhuoneiden pesutiloja ym. rakenteita.  

  

Nevala selvittää Kullaan urheilukentän nurmikon kunnostamisen kustannukset ja mahdollisen 

korjausaikataulun.  

  

4§ Seuraparlamentin lausunto Ulvilan uudesta kaupunkistrategiasta 2026  

Käytiin läpi seuroilta tulleita lausuntoja ja hyväksyttiin seuraparlamentin lausunto kaupunkistrategiasta  

2026 lisäyksellä: Seuraparlamentti toivoo, että kaupunki toteuttaa tulevia liikuntapalveluja ja 

liikuntapaikkojen rakentamisia kokonaisvaltaisesti ja tasapuolisesti koko kaupungin kyläalueella.  

  

5§ Uuden puheenjohtajan valinta vuodeksi 2023  

Uudeksi puheenjohtajaksi valittiin Kullaan Urheilijoiden Manu Rantamäki.  

  

6§ Ajankohtaiset asiat liikuntakentältä  

Kullaan salitilanne on ongelmallinen, kun koulun liikuntasali on käyttökiellossa. Harjunpään 

frisbeegolfradan rakennuttaja on tehnyt korjaustöitä radalle syksyn aikana. Ulvilan Ura ry. toi esille Väinön 

raitin kunnostuksen jatkamisen Massille saakka. Liikuntapalvelut selvittää asiaa.  



  

  

  

7§ Muut esille tulevat asiat Ei 

asioita.  

  

8§ Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja Tuori päätti kokouksen klo 21.05  

  

Kokouksen puolesta   

                Markku Nevala  


